
Referat Stamvegutvalgets årsmøte 18. april 2023 

Møtet ble holdt: 

Tid: tirsdag 18. april 2023 kl. 09.00 – 10.00          

Sted: Scandic hotell Valdres, Jernbanevegen 26, 2900 Fagernes 

Deltakere: Vidar Eltun, Hege Eide Vik, Samson Hamre, Audun Mo, Dag Henaug, Anne 

Elisabeth Thoresen – på Teams (vara for Sjur Arnfinn Strand), Arnstein Menes – på Teams, 

Marit Hougsrud, Linda Mæhlum Robøle på Teams, Knut Arne Fjelltun, Haldor Ødegård,  

Forfall: Rolf Jens Brunstad, Gunnar Thue, Hilmar Høl, Hans Erik Ringkjøp, Trygve Skjerdal, 

Syver Leivestad og Siw Wikan 

Saker behandlet: 

01/23     Godkjenning av innkalling, saksliste og dagsorden 

02/23  Regnskap 2022 

03/23  Årsmelding 2022                                        

04/23  Arbeidsplaner 2023-2024 

05/23      Eventuelt 

 

 

 

 

01/23: GODKJENNING AV INNKALLING, SAKSLISTE OG DAGSORDEN 

                                                                VEDTAK: 

  Saksliste og dagsorden godkjennes     

                                                

02/23: REGNSKAP 2022 

  
 Stamvegutvalget hadde en egenkapital på kr. 128 480,35 ved inngangen av året, og hadde et 

forbruk på kr. 40 981 i 2022. Egenkapitalen ved utgangen av 2022 er da kr. 87 499.35. 

Finansieringen av Stamvegutvalgets virksomhet skjer ved at det innkreves kontingent med kr. 

25 000,- pr. fylkeskommune og kr. 10 000,- pr kommune når kassa er tom.  Forrige 



innbetaling av kontingenter skjedde i 2019. Arbeidsutvalget vedtok i sitt møte 28. mars at 

sekretariatet igangsetter kontingentinnkreving i 2023. 

Regnskapet føres av Nord – Aurdal kommune og revideres av Innlandet revisjon IKS. 

Revisjonsrapport gis når årsmøtet har godkjent regnskapet. 

                                                                 VEDTAK: 

                            Stamvegutvalget godkjenner regnskapet for 2022. 

 

 

03/23: ÅRSMELDING 2022 

Arbeidsutvalget behandlet regnskapet i sitt møte 16. mai. Vedlagt følger 

arbeidsutvalget si årsmelding til Stamvegutvalgets for 2022.            

                                                                     VEDTAK: 

 Stamvegutvalget godkjenner årsmeldingen for 2022. 

 

 

04/23: ARBEIDSPLANER 2023-2024 

I årsmeldingens kapittel 2 er mål, strategier og arbeidsformer beskrevet.  AU inviterer 

årsmøtet til å ta en diskusjon på hvordan vi kan bli bedre til å følge opp prioriteringene.   

Arbeidet med ny NTP som skal avløse NTP 2022-2033 er i gang, hvordan jobber vi inn 

mot dette arbeidet?  

 

INNSPILL I MØTET: 

Flere tok opp fylkeskommunens rolle i prioriteringene inn mot NTP. Stamvegutvalget 

arbeider inn mot fylkeskommunen, gjerne med skriftlige innspill. I Vestland er fristen 

2. mai.  I Vestland er K5 viktigst. I Innlandet er det Fagernes s – Hande som er viktigst.  

I Viken er det å fortsette utbygginga videre nordover mot Hønefoss viktigst. Skaret – 

Høgkastet er den neste vegstrekningen. For å kunne løse samferdselsutfordringene 

er rammene viktigst.   

Vedlikeholdsarbeidet i Lærdalstunnelen og nattstenging av tunnelen er ei anna 

utfordring der Stamvegutvalget kan følge opp. Spørsmålet er hva er mulig nå når det 

er så kort tid til oppstart av rehabiliteringsarbeidet. Audun Moe følger opp saka og 

kommer tilbake til AU med eventuelle oppfølgingspunkt.  Verken Sogn regionråd eller 

Stamvegutvalget har fått svar på brevet om ei fullverdig konsekvensutredning av 

nattestenging av tunnelen. 



 

VEDTAK: 

Arbeidsutvalget tar med seg de innspill som kom fram i møtet i det videre arbeidet. 

 

05/23 EVENTUELT 

        Det ble orientert om at arbeidsutvalget har vedtatt igangsatt kontingentinnkreving etter   

mal fra 2019 


